
NATIONAL FERTILIZERS LIMITED, LONG TERM AGREEMENT FOR SUPPLY OF 

FERTILIZERS 

 

 National Fertilizers Limited (NFL) is a Public Sector Undertaking company under Department 

of Fertilizers, Ministry of Chemicals and Fertilizers, Government of India.  

 

 The Government of India and the Indian Fertilizer Industry are coordinating to achieve the goal 

of improving soil fertility through balanced fertilizer usage and maintaining the ideal NPK ratio in soil.  

 

NFL has announced a Global Request for Proposal RFP (No.1-2022-23/MoUDAP/01) for 

entering into a long term purchase contract with manufacturers for supply of DAP/NPK/APS for the 

FY 2022-23 published in Indian press media on 28.12.2021.  A copy of Terms of reference (TOR) for 

inviting RFP along with Integrity Pact and Press Advt. are attached for your ready reference. 

 

The Last date for submission of Proposal is 1430 Hrs  IST on 15th February, 2022 (amended 

date). Any query to this RFP (No.1-2022-23/MoUDAP/01) can be addressed at email ID of 

imports@nfl.co.in. 

 

 

ДОЛГОСРОЧНОЕ СОГЛАШЕНИЕ NATIONAL FERTILIZERS LIMITED НА ПОСТАВКУ 

УДОБРЕНИЙ  

 

 National Fertilizers Limited (NFL) – это предприятие государственного сектора при 

Департаменте удобрений Министерства химии и удобрений правительства Индии. 

 

 Правительство Индии и Индийская промышленность по производству удобрений 

координируют свои действия для достижения цели повышения плодородия почвы за счет 

сбалансированного использования удобрений и поддержания идеального соотношения NPK в 

почве. 

 

 NFL объявила Глобальный запрос предложений RFP (No.1-2022-23/MoUDAP/01) для 

заключения долгосрочного контракта на закупку с производителями на поставку DAP / NPK / 

APS на 2022–2023 финансовый год, опубликованный в индийских СМИ 28.12.2021. Копия 

Технического задания (ТЗ) для приглашения RFP вместе с Соглашением о честности и Press 

Advt. прилагаются для ознакомления.  

 

 Последний срок подачи предложения - 14:30 по индийскому времени 15 февраля 2022 г. 

(дата изменена). Любой запрос о информации RFP (No.1-2022-23/MoUDAP/01) может быть 

направлена по адресу электронной почты imports@nfl.co.in.  
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